
 

Referat styrelsemöte #5 2023 

 

Referat styrelsemöte för Hammarby IF FF den 3 oktober 2023, Årsta IP. 

Deltagande Adjungerande 

Mattias Fri (MF) 

Patrik Niklasson (PN) 

Wayne Seretis (WS), (länk) 

Py Börjesson (PB) 

Peter Granström (PG), (länk) 

Nina Jonsson (NJ) 

Cecilia Hager (CH), (länk) 

Mia Lindberg (ML) 

Björn Ekblom (BE), hedersmedlem 

Suleyman Sleyman, (SS) 

Richard von Yxkull (RvY), VD HFAB 

Ylva Andrén, (YA), Föreningschef HIF FF 

 

 

 

 

 

 

 

DAGORDNING  231003 

  Bilaga 

§ 1  Mötets öppnande   

§ 2  Godkännande av dagordning   

§ 3  Justering av föregående protokoll   

§ 4  Rapport Förening    

§ 5  Rapport AB   

§  Övrigt   
 

 

§ 7 Nästa möte  

§ 8 Mötet avslutas  

 

 

 

 

 

 



 

Referat styrelsemöte #5 2023 

 

 

§ 1 STYRELSEMÖTETS ÖPPNANDE 

Styrelsemötet öppnades av ordförande MF kl. 18.14 

 

§ 2 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 JUSTERING AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

§ 4 RAPPORT FÖRENING 

YA rapporterade kring verksamheten i Hammarby IF FF. Följande noterades särskilt: 

Fokus på att stärka och utveckla nya och befintliga skolsamarbeten. 

Påbörjat arbete med att förbättra arbetet med fördelningen av 

 träningstider inför kommande säsong. 

Samhällsmatchens verksamhet utvärderas och ifrågasätts för att hitta en 

  strategi och plan för kommande år. Underlag och förslag till beslut 

 kommer presenteras under hösten 

 

HR 

Fortsatt arbete med att implementera strukturer och arbetssätt för att 

 hjälpa organisationen mot välmående medarbetare och bra resultat. 

Övergripande resultat av höstens medarbetarundersökning  

 presenterades. 

 

# 5 RAPPORT AB  

RvY rapporterade kring verksamheten i Hammarby Fotboll AB. Följande noterades 

särskilt: 

Spännande säsongsavslutningar väntar både för dam och herr.  

Ekonomi är i relativ balans, intäkterna är utmanande. Merch upp 30%. 

Avtalet med Tele2 förlängs oförändrat med ytterligare ett år. 
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# 6 ÖVRIGT  

AB styrelsen 

Förändring i sammansättning av styrelsen i AB. Fredrik Österberg har 

uttryckt önskemål att lämna sitt uppdrag som ledamot i AB-styrelsen. 

Styrelsen fattar beslut om att ersättare för fortsatt föreningsrepresentation 

är Suleman  Sleyman (SS). 

 

Polisrapport Fenomenrapport, kriminella kopplingar till idrott 

Utskickad till styrelsen, diskussion kring innehåll och viktiga lärdomar. 

Till kommande möte bjuda in extern expertis för vidare samtal. Fortsatt 

fokus på att  ge föräldrar kunskap och information, de behöver kunna ta 

väl informerade beslut. 

https://polisen.se/aktuellt/nyheter/2023/september/den- 

 organiserade-brottsligheten-fortsatter-att-ta-mark-och-utgor-ett-vaxande-

 problem/  

 

Belastningsregister 

För att stötta arbetet med inhämtning av utdrag från belastningsregistret 

kommer styrelsen att engagera sig och ta personlig kontakt med flertalet 

som ännu inte inkommit med utdrag trots flertalet påminnelser. 

 

 

# 8 Nästa möte  

7/11 18.00 Årsta IP 

 

# 9 Mötet avslutades 20.34 

 

 

___________________    ___________________ 

Ylva Andrén, mötessekreterare    Mattias Fri, ordförande 

https://polisen.se/aktuellt/nyheter/2023/september/den-organiserade-brottsligheten-fortsatter-att-ta-mark-och-utgor-ett-vaxande-problem/

